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Sammanträdesprotokoll § 241 - § 250 

Styrelse  
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid 
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2011-08-26 – 2011-08-27 
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Malin Ljungdahl 
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Anders Marklund, inspiratör 
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deltog i delar av § 247 samt i §§ 248-250 

Ej närvarande  
Lars Dalesjö 
Josefine Englund 
Christer Jonsson 
 

Pether Nordin 
PA Sahlberg 
 

Ordförande Protokollsekretare 
Per Rydwik Helen Åkerman 

Justerare  
Elaine Erlandson Lindblom  
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§ 241 Mötets öppnande samt inledning 

Per Rydwik förklarade sammanträdet öppnat.  

§ 242 Val av justerare för mötet 

Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade: 
att utse Elaine Erlandson Lindblom att jämte ordförande justera protokollet. 

§ 243 Fastställande av föredragningslistan 

Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade: 
att  godkänna föredragningslistan med följande tillägg 
 § x Hälsningar  

§ 244 Rapporter: Läget i arbetet med nya kyrkan (kyrkoledning/kyrkostyrelse) 

Per Rydwik inledde med att referera till den nya kyrkostyrelsen första sammanträde på Styrsö som 
var gemensamt med GF-styrelsen och uttryckte den goda känsla som hade präglat mötet. Under 
sommaren hade arbetsutskottet i kyrkostyrelsen haft två sammanträden. Frågorna som hade dis-
kuterats var bl.a. kyrkoledning och anställningar, etableringsfunktionen, kyrkoledarfrågan, överta-
gande av personal. Lars Dicander från Arbetsgivaralliansen hade också varit med på ett av möte-
na. 

Lasse Svensson rapporterade att den nya kyrkoledningen (Lasse Svensson, Anders Marklund, 
Ann-Sofie Lasell) hade träffats en heldag under sommaren för att fördela arbetsuppgifter och 
diskutera ingående hur man kan praktisera ett delat ledarskap ”på riktigt”. Han rapporterade vida-
re att ett 20-tal distriktssamlingar är planerade och bemannade från kyrkoledningen och de olika 
arbetsgrupperna samt att man planerar att fr o m september ha live-sändningar på hemsidan från 
kansliet i Alvik som ett försök att snabbt nå ut till många. Klippen kommer att ligga kvar på hem-
sidan och gå att hitta på Youtube.  

 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade:  
att notera rapporterna i protokollet. 

§ 245 Rapporter: Övriga rapporter 

Inga övriga rapporter. 

§ 246 Verksamhetsberättelse: Genomgång och godkännande av verksamhetsberättelse 
exkl. ekonomi 

Per Rydwik rapporterade om hur arbetet med verksamhetsberättelsen hade gått till.  
 

Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade:  
att uppdra åt Per Rydwik att, med hjälp av Sanna Boij, Malin Ljungdahl samt Helen 

Åkerman, utifrån dagens samtal redigera dokumentet 
att dokumentet därefter tillställs styrelsen för godkännande. 
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§ 247 Verksamhetsberättelse: Genomgång och godkännande av ekonomiska utfallet 

Erik Wagnborg rapporterade att det mesta som krävdes för bokslut rapporterats. Dock är böck-
erna inte stängda ännu eftersom alla avräkningar med samfunden ännu inte är gjorda men behö-
ver göras innan Missionskyrkan avslutar sitt bokslut per den 31/8. Han delade också ut en resul-
tatrapport. Styrelsen konstaterade att de stora posterna är biljetter, kost och logi samt konsult-
kostnader. Föreningen Gemensam framtid har inte överskridit den ekonomiska ramen som gavs 
av samfunden. 

Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade:  
att  uppdra åt Erik Wagnborg  

att avsluta föreningens räkenskaper efter en slutlig avstämning.  
att därefter tillställa styrelsen det ekonomiska utfallet för godkännande. 

att beslut om verksamhetsberättelsens samtliga delar i slutgiltig version tas per capsulam. 

§ 248 Föregående mötes protokoll 

Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade:  
att  lägga protokollet från 2011-05-06 – 08 till handlingarna. 

§ 249 Övriga frågor: Hälsningar 

Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade:  
att uppdra åt Elaine Erlandson Lindblom (stämmer det?? Eller var det Sanna?) att å 

styrelsens vägnar skicka en hälsning till dem i styrelsen som inte hade möjlighet att 
delta denna helg.  

§ 250 Avslutning 

Ordförande avslutade sammanträdet med ett stort tack till alla för det arbete som lagts ner under 
året och för de erfarenheter som styrelsen fått göra tillsammans. 
  
Vid tangentbordet 

 
 
 
Helen Åkerman 
Sekreterare 
 
 
 
Justeras:  
 
 
 
 
Per Rydwik     Elaine Erlandson Lindblom 
Ordförande     Justerare 
 
 
 
 


